

File under:
Africa



LC 05111

EUCD 2641

Following the success of his first solo album 'African Roots' Nii Okai Tagoe, with his second album, brings a fresh and different sound – a music rooted in African rhythm and melody but which reflects Nii's extensive international journey. From western Africa's traditional drumming and dance to the west of Europe, via the rest of the world! Having toured internationally and composed music with *Osibisa*, *African Headcharge*, *Konkoma*, *Baka Beyond* and *Lorraine Ayensu* amongst others, Nii draws on a wide array of musical styles and flavours as well as a rich seam of musical collaborators.

Nach dem Erfolg seines ersten Soloalbums „African Roots“ bringt Nii Okai Tagoe mit seinem zweiten Album einen frischen, neuen Sound – eine Musik die in afrikanischen Rhythmen und Melodien wurzelt, aber seine umfangreiche internationale Reise widerspiegelt: von Westafrikas traditionellen Trommeln und Tanz nach Westeuropa, über den Rest der Welt. Nach seinen internationalen Tourneen, und Kompositionen mit u.a. *Osibisa*, *African Headcharge*, *Konkoma*, *Baka Beyond* und *Lorraine Ayensu* kann Nii auf eine breite Palette von Musikrichtungen und Stilen sowie eine reiche Auswahl an musikalischen Weggefährten zurückgreifen.

1. **Nyungmbo** - 2:38
2. **Oh Nu Kpa** - 5:15
3. **Moni Sane Yemi** - 4:17
4. **3 Monkeys** - 4:09
5. **Moni Ley** - 3:15
6. **Sumo Eh-ngo** - 4:19
7. **Mile Mi Ley** - 2:39
8. **Doh Wey** - 3:56
9. **Nekeh Noh** - 2:54
10. **Ley Ley Ley** - 3:49
11. **Mile Mi Ley Acoustic** - 2:36

All tracks composed and arranged by Nii Okai Tagoe.

© & © 2016, ARC Music Productions Int. Ltd. - Product of United Kingdom - Manufactured in Austria
ARC Music Int., P.O. Box 111, East Grinstead, West Sussex RH19 4FZ, Great Britain
Tel: +44 (0)1342 328567 • Fax: +44 (0)1342 315958 • E-mail: info@arcmusic.co.uk

www.arcmusic.co.uk

